
 
 
 
 
 
 
 
 

Besluitenlijst commissie Samenleving 

 
11 november 2014 

 
 
 
AANWEZIG: Mw. L.F. Jagtenberg (HBB), Dhr. R.J.L.M. Heerkens Thijssen (HBB), Dhr. S.M. Nieuwland (D66), Dhr. H.J.M. van Zon 
(D66), Mw. J.C. Brouwers-Oosterbaan (VVD), Mw. A.M.C.E. Stam (VVD), Mw. M.A.U. Waterlander-de Boer (CDA), Mw. T.J.G. van der 
Heijden (GL), Mw. M.J. de Greef-Nelissen (PvdA), Dhr. R.M.F. Ates (wethouder), Mw. C.D.M. Kuiper (wethouder) en Dhr. A. 
Schumacher (Directeur Ruimte en Welzijn). 
 
VOORZITTER: Dhr. E.H. van der Linden 
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. E.B.C. van der Hoek 
  

 
 
 

1 Agenda 

Conclusie van de voorzitter: de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2 Spreekrecht Burgers 

Dhr. Maarten Preijde van Stichting Sportspark HBC heeft zich aangemeld als inspreker voor 
agendapunt 3: Rekenkameronderzoek Sport gemeente Heemstede. 

 

3 Rekenkameronderzoek Sport gemeente Heemstede 
Dhr. Joost van Eijsden van de Rekenkamercommissie en dhr. Sander Olsthoorn van BMC geven een 
presentatie over het rekenkameronderzoek. 
De commissie heeft ermee ingestemd dat de aanwezige vertegenwoordigers van de sportvereniging vragen 
mogen stellen aan de rekenkamercommissie over het onderzoek. Dhr. Nico Geels van Tennisvereniging 
HBC maakt hiervan gebruik. 
Dhr. Maarten Preijde van Stichting Sportpark HBC spreekt in. 

 
De commissie dankt de rekenkamercommissie voor het geleverde werk en het geboden inzicht 
in het sportbeleid en de behaalde resultaten. Het sportbeleid is hiermee op de agenda gezet.  
De commissie wil het sportbeleid monitoren en vaker bespreken. Een jaarlijkse rapportage, als 
onderlegger, is hiertoe voor een deel van de commissie gewenst.  
De commissie geeft aan dat meer inzicht in de doelgroepen en in het tarievenbeleid voorafgaat 
aan het herstructureren van het sportbeleid.  
 
D66 overweegt een motie voor te bereiden en wil het stuk agenderen voor de komende 
raadsvergadering. Het CDA stemt hiermee in. HBB , PvdA en VVD hebben het 
rekenkameronderzoek voldoende besproken. GL denkt na over voorbereiding van een motie, 
maar hiervoor hoeft het stuk niet geagendeerd te worden. 
 
Conclusie van de voorzitter: het onderwerp is deze avond voldoende besproken.  
Het Presidium bespreekt of en wanneer het onderwerp terugkomt op de raadsagenda. 

 

4 Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur en Algemeen Bestuur Paswerk 

Conclusie van de voorzitter: het onderwerp is voldoende besproken. 

 



5 Terugkoppeling stand van zaken decentralisaties 

De voorzitter, in samenspraak met de wethouder, stelt de commissie voor om een half uur te 
reserveren, voor verdieping op een onderwerp binnen het Sociaal Domein, in de eerste drie 
bijeenkomsten van de commissie Samenleving in 2015. 

De commissie omarmt het voorstel. 

Conclusie van de voorzitter: het onderwerp is voldoende besproken. 

 

6 Actiepuntenlijst 

 
14-11 overzicht van de samenwerkingsverbanden – is toegezonden. Het punt is daarmee 
afgehandeld. 
14-12 commissie Samenleving in regionale setting – het CDA heeft het voornemen hiertoe een 
motie in te dienen. Het punt kan vervallen.  
14-13 zwemles in het minimabeleid. Het college heeft 4 november jl. de beleidsregels 
minimabeleid vastgesteld. Het punt is hiermee afgehandeld. 

 

7 Wat verder ter tafel komt 

Geen onderwerpen. 

 

8 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.38 uur 

 
 
 


